
Dobrý den,  

pracuji ve stavebnictví 24 let a tak vím, jakou úroveň některé firmy mohou mít. S  firmou Profibau zastoupenou 
ing. Pavlem Valdou  jsme velmi spokojeni. Pracovníci byli spolehliví, profesně na výši a se schopností řešení 
detailů stavby. Vysoká kvalita provedené práce a profesionální přístup v průběhu stavby mne ujistilo, že naše 
volba ve výběru firmy byla správná. 
Přejeme vám do dalších let mnoho pracovních úspěchů. 
 
 
S pozdravem  
 
Jan Rejf 


